

输 电 线 路 铁 塔 产 品

检 测 合 格 证 书

(2024)电 检(铁 塔)420号

根据 GB/T2694-2018《输电线路铁塔制造技术条件》及《输电线路铁塔产品检测实施细则》的要求，对
山东华安铁塔有限公司（地址：山东省安丘市翠山街 121 号）生产的**800kV-ZC27106A-60.0m
输电线路铁塔（角钢塔）**产品质量进行检测，结果符合标准要求。

（检测报告编号：电检钢（2024）第 654 号）

产品检测单位（盖章）：

电力工业电力设备及线路器材质量检验测试中心

发证日期：贰零贰肆年壹拾月零捌日

有效期至：贰零贰陆年壹拾月零柒日

查询网址：<http://www.dlxcjc.com>



Products of transmission line tower

CERTIFICATE OF TEST

(2024) P. E. T. (steel tower) #420

According to the requirements of GB/T2694-2018 " Specification of manufacturing for transmission line tower" and " Implementation rules for inspection of transmission line tower products" ,to test the product quality of **800kV-ZC27106A-60.0m transmission line tower(angle steel tower) ** made by Shandong Hua'an Iron Tower Co.,Ltd. (address:No.121 Cuishan Street, Anqiu City,Shandong Province, P.R.China.), results are up to the standard requirements.

(Serial Number of Test Report: (2024) P.E.T. #654)

The product detection unit:

Power Industry Power Equipment and Transmission Material Inspection Test Center

Date of issue: 08 October 2024

Date of expiry: 07 October 2026

Inquire Website: <http://www.dlxcjc.com>



YAO WANG

(Head of the Test Center)